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Månadens profil 
Smålands Ridsportförbund har i Månadens profil valt att belysa de 
många engagerade personer och ryttare som finns bland distriktets 
klubbar. Månadens profil i december är Amanda Eliasson från 
Vetlandaortens Ryttarförening. Satsande ung hoppryttare som är 
nybliven bronsmedaljör på SM och är bäst när det gäller.  

Namn: Amanda Eliasson 
Ålder: 17 år 
Bor: Nybro  
Sysselsättning: Rida
Familj: mamma Jenny, pappa Patrik, storasyster Mikaela och lillebror Kevin.  
Favorithäst: High Hill Machine  
Hemmaklubb: Vetlandaortens Ryttarförening  
Intresse förutom häst: Man har ju inte tid över när man håller på med hästar, men när tid 
finns försöker jag umgås med vänner.  
Dold talang: Kan prata som Leif och Billy haha. 

Hur började ditt hästintresse?  
Mamma har alltid ridit och red när jag var liten. Sen började min storasyster rida och då blev 
det att jag hängde på. 

På vilka sätt är du aktiv inom ridsporten idag?  
Tävlar på högsta nivå på ponny och hoppas ta steget upp på storhäst till årsskiftet. Förutom 
de utbildar jag även unga ponnyer och hästar. 

Vilken roll har ridsporten i ditt liv? 
Ridsporten är en livsstil. 

Vem inspirerar dig och varför?  
Henrik von Eckermann är ju såklart en stor inspiration, sättet han rider på och hur han tänker 
kring sporten är väldigt inspirerande.  



Vem tränar du helst för?   
Mats Torstensson. 

Vilken häst har betytt mest för dig hittills under din ryttarkarriär? 
High Hill Machine, vi köpte honom som nybliven 5-åring och jag har utbildat honom själv med 
hjälp av min tränare Mats. Vi har gjort hela resan tillsammans. Han vann ungponny-SM som 
6- och 7-åring, har tagit inverkansguld på SM, brons på SM 2023 och tävlat internationellt. 
Han är ponnyn som fick mig att verkligen vilja satsa på ridsporten.  

Finns det någon prestation i livet du är extra stolt över, hästrelaterad eller ej? 
Mitt SM-brons i år och min individuella placering i Vilhelmsborg i Danmark under Baltic Cup 
är jag extra stolt över.  

Vilka ingår i ditt team under tävlingar?  
Tränare Mats, mamma och pappa. 

Du tog nyligen SM-brons i hoppning, berätta mer om det?  
Det var en fantastisk känsla. Något jag jobbat för i många år. Det är extra roligt att jag har fått 
vara med Hillis från start och fått utbilda honom tillsammans med min tränare. 

Var det din första SM-medalj? 
Nej, jag tog guld i inverkans-SM utomhus 2022. 

Vilken målsättning har du på kort och lång sikt med din ridning?  
Nästa steg är att börja satsa även på storhäst och förhoppningsvis kunna rida mästerskap 
där. 

Vid sidan av det vill jag få många timmar i sadeln på olika hästar för att förbättra min kunskap 
inför framtiden och samla på mer rutin. 

Långsiktigt mål är att rida mästerskap på storhäst både som Young Rider och senior.  

Vad blir nästa steg i din satsning?  
Mitt nästa steg i min satsning blir att gå över på storhäst och försöka bli lika bra där, att åka 
ut och tävla i Europa och utvecklas ännu mer som ryttare. 

Hur kom det sig att du satsade just på hoppning?  
Jag har alltid varit mest intresserad av hoppning. Red lite fälttävlan på B-ponny när jag var 
yngre, men sen blev det att jag bara började träna för hopptränare och fortsatte där. Jag 
aldrig tänkt på något annat än att hålla på med hoppning. 

Vad är det bästa med att tävla?  
Att få ett kvitto på allt jobb man lägger ner tycker jag är väldigt roligt. Det är på tävling som 
man ser resultatet av allt jobb man lagt ner på träning. 

Hur ska en bra hopp-ponny vara?  
Modig, försiktig och reglerbar både framåt och bakåt. 

Vilka är dina styrkor som ryttare?  
Jag tror att min största styrka är att jag är bäst när det väl gäller. Nerver på tävling gör mig 
bättre och inte sämre. Många timmar på olika hästar har även gjort mig duktig på att anpassa 
min ridning till vilken häst jag sitter på. 

Finns det någon del av tävlandet som du tycker kan vara lite extra svår eller jobbig? 
Ibland är det svårt att både vara fokuserad på sitt egna och upplevas trevliga av alla andra. 
Man är mitt uppe i sitt egna fokus, där det är du, ditt team och din häst som är fokus.  

Utövar du några andra ridsportgrenar än hoppning?  
Nej det är bara hoppning som gäller. 



Inom ridsporten pratar man ofta om ledstjärnor, vilka är dina 3 viktigaste ledstjärnor 
för ditt utövande av sporten? 
* Henrik von Eckermann
* Jens Fredricson
* Steve Guerdat

Hur skulle du beskriva dig själv med tre ord? 
Målinriktad, noggrann och engagerad. 

Har du något motto i livet?  
Framgång kommer inte av sig själv, du måste ta dig dit för egen kraft. 

Vad är det bästa med att vara smålänning?  
Det bästa är nog alla möjligheter som finns ridmässigt. Det finns mycket tävlingarna runt om. 
Det är inte allt för långt att åka uppåt eller neråt i landet för tävlingar och meeting. Sedan 
tränar jag mina hästar mycket ute i naturen, det är fantastiskt att ha både fält 
klättermöjligheter i de småländska skogarna. 

Fem snabba frågor: 
Vinter eller sommar? Sommar 
Katt eller hund? Hund 
Stan eller landet? Landet 
Valack eller sto? Valack 
Oxer eller räcke? Oxer 

Amanda och High Hill Machine, tog guld på inverkans-SM i hoppning 2022. 
FOTO: Roland Thunholm.  


